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Concept verslag Overleg Plan van Scholen dd. 18 juni 2003 
(opmerkingen VBS en KBVO verwerkt; van BPCO, VOS/ABB, IPO en LNV geen opmerkingen 
ontvangen tot op 22 juli ’03; verzoek per mail 8 juli) 
 
Aanwezig zijn: 
Dhr. Luth   BPCO 
Dhr. Mom   VBS 
Dhr. Te Bos   VOS/ABB 
Dhr. Van Tilburg  KBVO 
Mw. Fijen   KBVO 
Mw. IJssel   IPO 
Dhr. Van de Wende  IPO 
Mw. Reijnen   LNV 
Dhr. Van der Loo  CFI (voorzitter) 
Dhr. Van Dijk   CFI 
Dhr. Van der Weijden  CFI  
Mw. Kwakernaat  CFI (verslag) 
 
Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
Er is geen vertegenwoordiger van de directie VO aanwezig, de heer Van der Stelt is met 
vakantie en de heer Van der Lee is naar een ander overleg. 
 
1. Verslag van 9 april 2003 OPS-2002/02 
 
Naar aanleiding van: 
Mevrouw Reijnen meldt dat zij geen vergaderstukken, waaronder het verslag van 9 april j.l, 
heeft ontvangen. De heer Van Dijk antwoordt dat de stukken zowel per e-mail als per post 
zijn verzonden. De bij Cfi gehanteerde adressering zal worden gecheckt. De heer Van der 
Wende heeft nog een aantal vragen betreffende de aanvraag van het Schelde College. De 
heer Van Dijk antwoordt dat het Schelde College onderdeel uitmaakt van het regionaal 
arrangement Bergen op Zoom. Deze aanvraag komt bij punt 4. van de agenda aan de orde. 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 
 
2. Aanvragen Plan van Scholen 2004-2006 
 
24005 - Evangelische School voor Mavo te Haarlem ; 
De heer van Dijk deelt mee dat deze aanvraag is ingetrokken. 
 
 
24008 - Evangelische school voor mavo te Amsterdam; 
24007 - Evangelische school voor havo te Amsterdam; 
24006 - Evangelische school voor atheneum te Amsterdam. 
De heer Van Dijk deelt mee dat zowel de provincie Noord-Holland als de gemeente 
Amsterdam (telefonisch,  de schriftelijke bevestiging ontbreekt nog) een positief advies 
hebben uitgebracht. Met de aanvrager zijn zij van mening dat er voldoende potentieel is voor 
de stichting van een evangelische scholengemeenschap voor atheneum,havo,mavo. In de 
directe meting van Amsterdam, dat als basis is gebruikt door de stichting EBVO om aan te 
tonen dat er voldoende Evangelisch potentieel is, is echter apart gemeten: Evangelisch en 
Evangelische Broedergemeente. De heer Van der Weijden noemt een percentage van 2,5% 
Evangelisch en 1,5% Evangelische Broedergemeente. 
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In het primair onderwijs heeft de Evangelische Broedergemeente een aantal basisscholen en is 
dus als aparte richting aangemerkt. Zonder het potentieel van de Evangelische 
Broedergemeente komt het aantal leerlingen voor het atheneum en het mavo op lange termijn 
ook boven de stichtingsnorm. Voor de havo is dat net niet het geval. Met de EBVO heeft 
telefonisch overleg plaatsgevonden. De EBVO stelt dat de Evangelische Broedergemeente de 
aanvraag zonder meer ondersteunt en ook bereid is te verklaren dat van een “eigen”  
aanvraag in de toekomst zeker geen sprake zal zijn. Die verklaringen kunnen binnen een 
aantal weken tegemoet worden gezien. 
  
De heer Luth stelt dat de Evangelische Broedergemeente wellicht in het primair onderwijs als 
aparte richting wordt behandeld maar dat het voortgezet onderwijs deze richting niet kent. 
Het buiten beschouwing laten van deze leerlingen bij de beoordeling van de voorliggende 
aanvragen zou hij dan ook volstrekt ten onrechte vinden. Hij benadrukt dat het aantal 
leerlingen voor het atheneum en de mavo op lange termijn - ook zonder de leerlingen van de 
Evangelische Broedergemeente - de stichtingsnorm in ieder geval al haalt en de havo ook dan 
nagenoeg aan de norm voldoet. Daarnaast heeft hij bij PC-scholen geï nformeerd of er 
bezwaren zijn tegen de komst van een Evangelische school voor voortgezet onderwijs. Die 
bezwaren zijn er niet. De heer Luth ondersteunt dan ook de aanvraag. De heer Mom heeft 
gelezen dat het Montessori onderwijs wel bezwaar heeft . De heer Te Bos vindt dit niet 
relevant. Hij vindt het samentellen van de richtingspercentages zeker acceptabel en mogelijk 
passen in de context van de paragraaf “regionaal arrangement” . De heer Mom merkt op dat 
alle overwegingen moeten worden meegenomen. De heer Van Dijk besluit met de opmerking 
dat de nadere gegevens worden afgewacht, er met EBVO nog contact zal zijn. Vervolgens zal 
op basis van al het beschikbare materiaal een eindadvies voor de minister worden opgesteld. 
De verkregen adviezen/meningen van provincie, gemeente Amsterdam en organisaties voor 
bestuur en management worden daarbij uiteraard meegenomen.   De OPS-leden zullen z.s.m. 
worden geinformeerd als er meer duidelijkheid kan worden gegeven.   
 
 
24004- Havo te verbinden aan het r.k.  Hezeland College (mavo) te Gennep. 
De heer Van Dijk deelt mee dat het definitieve advies van de provincie Limburg positief is. 
Het advies is gebaseerd op inhoudelijke argumenten, onder andere dat Gennep een 
centrumfunctie heeft binnen de regio. Als de leerlingen die binnen redelijke afstand van 
bestaande r.k. scholen voor havo wonen buiten beschouwing worden gelaten, zoals artikel 
69 van de WVO voorschrijft, wordt de stichtingsnorm absoluut niet gehaald. Mevrouw Fijen 
heeft  bericht ontvangen van het schoolbestuur OMO dat hij bezwaar maakt tegen de 
aanvraag. Zij verstrekt CFI een afschrift van de brief van OMO. De heer Van der Wende kent 
de bezwaren van OMO. Hij heeft de indruk dat de samenwerking in de regio tussen de 
verschillende schoolbesturen niet optimaal is, wat wellicht mede heeft geleid tot de aanvraag 
voor de havo in Gennep. De heer Van Dijk zegt dat als de stichtingsnorm niet wordt gehaald 
er op basis van de bestaande regelingen ook andere mogelijkheden zijn dan het stichten van 
nieuwe voorzieningen. Een goede samenwerking in de regio is dan uiteraard primair vereist.    
De heer Mom vraagt of de norm wel zou worden gehaald als rekening wordt gehouden met 
het concept-voorstel voor het nieuwe toetsingskader, dat nog met de Kamer moet worden 
besproken,  waarin het begrip redelijke afstand wordt gewijzigd van 1 uur naar 45 minuten 
c.q. 16 km naar 12 km. Mevrouw Fijen vindt dit niet aannemelijk. De heer Van Dijk 
antwoordt ontkennend op de vraag van de heer Mom. De heer van der Weijden licht toe dat 
de aanvrager een deel van Boxmeer heeft meegeteld in de prognose terwijl Boxmeer een 
eigen r.k. havo-voorziening heeft, de reisafstand van Gennep naar Boxmeer met het openbaar 
vervoer ongeveer 21-25 minuten bedraagt en  Mook binnen redelijke afstand van Nijmegen 
ligt. De heer Van Dijk ziet geen reële mogelijkheid om het advies van de provincie Limburg te 
volgen. Het oordeel van Cfi is negatief.  
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24001-  Lyceum te verbinden aan het pc Johannes Fontanus College te Barneveld. 
De heer Van Dijk geeft aan dat de potentieelberekening van de aanvrager boven de 
stichtingsnorm uitkomt. Het advies van de provincie is positief. De heer Luth heeft 
omliggende gymnasia benaderd, deze hebben geen bezwaar tegen de uitbreiding tot lyceum.  
De heer van Dijk stelt dat CFI zich aansluit bij het oordeel van de provincie. Mevrouw IJssel 
vraagt waarom in de toegezonden stukken staat “bespreken in OPS” als alle partijen positief 
zijn;  is dat om het spannend te houden ?. De heer Van Dijk antwoordt dat dit kan als op het 
moment van toezending van de stukken, ongeveer twee weken voor de vergadering, een 
gegeven nog ontbreekt; bijvoorbeeld een definitief advies.  
 
24011 - Herhalingsaanvraag vbo-afdeling T&L, openbaar Maerlant College te Brielle 
De heer Van Dijk zegt dat ondanks dat door de aanvrager het potentieel van alle richtingen is 
samengeteld , op basis van de paragraaf in de beleidsregel Plan van Scholen met het 
verwarrende kopje “regionale arrangementen”, het berekende potentieel ver onder de 
stichtingsnorm blijft. Mevrouw IJssel merkt op  dat de provincie richting aanvrager had 
aangegeven de aanvraag mee te willen nemen bij de de ontwikkeling van het Regionaal 
Arrangement Rotterdam. Het Maerlant College heeft daar nu positief op gereageerd.  
De heer Van Dijk deelt mee dat CFI zich hierin kan vinden. Aansluiting bij de ontwikkeling van 
een volwaardig Regionaal Arrangement is een goede optie. Als afzonderlijke aanvraag is 
honorering in ieder geval niet mogelijk. 
 
24003- Vbo-afdeling uiterlijke verzorging te verbinden aan het r.k. Elzenburg Studiehuis te 
Vught  
De heer Van Dijk licht toe dat dit een aanvraag is in het kader van het zogenaamde “nieuw 
voor oud” beleid met als doel om het intrasectorale programma Zorg en Welzijn te gaan 
geven. Voor het intrasectorale programma Zorg en Welzijnwas ook separaat al een aanvraag 
is ingediend op basis van de aanwezige vbo-afdeling verzorging. Het intrasectoraal 
programma is inmiddels goedgekeurd. Daarmee is de noodzaak voor toekenning van uiterlijke 
verzorging vervallen. Overigens komt de prognose van CFI op minder dan 80 leerlingen uit 
zodat het oordeel t.a.v. uiterlijke verzorging negatief is. De heer Van der Wende bevestigt de 
woorden van de heer van Dijk en zegt dat het uiteindelijke advies van de provincie ook 
negatief is.  
 
24009- Vbo-afdeling consumptief te verbinden aan het r.k.  Hervion College te Den Bosch 
De heer Van Dijk deelt mee dat de door de aanvrager ingediende prognose onder de 
stichtingsnorm uitkomt. De heer Van der Wende meldt dat het definitief advies van de 
provincie  negatief is. CFI sluit zich aan bij het oordeel van de provincie  
 
23005-  AB school voor vbo landbouw en natuurlijke omgeving te Anna Paulowna. 
De heer Van Dijk geeft aan dat door de stichting AOC Clusius College vorig jaar ook een 
aanvraag is ingediend, die toen is afgewezen vanwege te weinig potentieel. Als nu, conform 
de planprocedure, uitsluitend naar het algemeen bijzondere potentieel wordt gekeken is het 
aantal leerlingen zeer laag. De aanvrager heeft alle richtingen bij elkaar geteld, maar zelfs dan 
wordt de norm nog net niet gehaald. Bovendien moet de validiteit daarvan eerst worden 
aangetoond met een directe meting, dan wel met een regionale instemming via een Regionaal 
Arrangement. Mevrouw IJssel deelt mee dat de provincie dit oordeel onderschrijft. De 
provincie heeft negatief geadviseerd. Diverse malen heeft er overleg plaatsgevonden om te 
bezien of een volwaardig Regionaal Arrangement mogelijk is. Dat is echter niet gelukt. Op 23 
juni aanstaande vindt er nogmaals een gesprek in de regio plaats om de vorming van een 
Regionaal Arrangement alsnog van de grond te tillen. Gesprekspartners zijn daarbij o.a. de 
scholen in Den Helder en Schagen. De provincie zal hierover z.s.m. informeren. De heer Mom  
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vraagt waarom, als het een herhalingsaanvraag betreft, niet onmiddellijk wordt afgewezen op 
grond van onveranderde omstandigheden/feiten. De heer Van Dijk antwoordt dat de Kamer 
vorig jaar heeft gezegd het wenselijk te vinden als de mogelijkheden voor vbo-groen in de kop 
van Noord-Holland nader worden bezien en dat de uitkomsten van overleg over een Regionaal 
Arrangement z.i. niet moeten worden doorkruist met een vroegtijdig afgewezen aanvraag.   
De heer Luth stelt dat er met name sprake is van een huisvestingsprobleem. Het AOC kan 
niet uitbreiden, de school staat midden in een woonwijk. Zijn optie zou eerder zijn de 
juridische mogelijkheid te creëren voor het realiseren van een nieuwe locatie voor vbo-groen 
van het AOC dan het stichten van een nieuwe school. De bezwaren van andere scholen vindt 
hij niet aan de orde als verlies van leerlingen niet concreet wordt aangetoond . Mevrouw 
Reijnen geeft aan dat LNV wel bezig is met het verkennen van de juridische mogelijkheden via 
een AMVB maar dat de optie zoals dhr. Luth voor ogen heeft nu nog niet mogelijk is.   
 
De heer Van Dijk stelt dat het opnemen op het Plan van Scholen zonder dat aan de criteria is 
voldaan zeker geen optie is. Zoals de situatie nu is kan hij geen positief advies aan de 
minister uitbrengen. 
 
24002 – AB/PC/RK school voor vbo landbouw en natuurlijke omgeving te Hoofddorp. 
Volgens de heer Van Dijk bedraagt het potentieel, rekening houdend met de bestaande 
voorzieningen voor vbo-groen, minder dan de stichtingsnorm van 260 leerlingen. De heer Van 
der Weijden licht toe dat een te ruim voedingsgebied  is aangehouden. Zo is er geen rekening 
mee gehouden dat een deel van de leerlingen uit het voedingsgebied binnen redelijke afstand 
woont van de nevenvestiging te Haarlem van het Noordzee College, waar ook vbo-groen 
wordt verzorgd. Het Noordzee College heeft dan ook bezwaar gemaakt tegen deze aanvraag.  
Ook voorzieningen voor vbo-groen in Amsterdam - Badhoevedorp ligt binnen redelijke afstand 
van het vbo-groen in Amsterdam - en Aalsmeer zijn bijvoorbeeld buiten beschouwing 
gebleven. Het oordeel van de provincie is ook negatief. Mevrouw Reijnen deelt mee dat LNV 
hier anders over denkt. Naar de mening van LNV is er binnen redelijke afstand geen andere 
voorziening voor vbo-groen. De heer Luth stelt dat formeel gezien het netto potentieel 
wellicht niet voldoende is maar dat in werkelijkheid de leerlingen uit het voedingsgebied niet 
naar Haarlem gaan. De vbo-afdeling van het Noordzee College is klein terwijl de AOC’s 
groeien. Vandaar de aanvraag. Volgens de heer Van Dijk is dan eerder splitsing aan de orde 
dan stichting via het Plan van Scholen van een nieuwe school. In dat geval komt toch weer 
het AMVB dat  Mw. Reijen eerder noemde aan de orde. Overigens moet ook dan rekening 
worden gehouden met bezwaren van andere scholen. De heer Luth geeft aan dat het 
Noordzee College in Haarlem buiten de bebouwde kom ligt en niet dicht bij het station. Bij de 
bepaling van de reistijd moet ook daarmee rekening worden gehouden. 
 
De heer Van Dijk concludeert dat CFI samen met LNV nog eens naar de afstanden zal kijken 
waarbij niet alleen een beoordeling met de maximale reistijd van een uur maar ook met een 
maximale reistijd van drie kwartier zal plaatsvinden. Daarna zal een advies aan de minister 
volgen. 
 
Plan van Scholen overig 
De heer Van Dijk herinnert  eraan dat bij de goedkeuring die is afgegeven voor het regionaal 
arrangement Utrecht, op basis van het positieve oordeel van alle adviesinstanties, tevens ‘ja’ 
is gezegd tegen de vbo-afdeling transport en logistiek aan het Spectrum College. 
Deze afdeling kan alleen tot stand komen door middel van plaatsing op het Plan van Scholen 
met jaartal 2004. 
 
4. Resterende aanvragen overige planningsprocessen. 
 
Regionale Arrangementen 
De heer Van der Wende heeft in het OPS van 9 april een concept van het Regionaal 
Arrangement Bergen op Zoom uitgedeeld. Later is de definitieve versie inclusief bijlagen  
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ingediend. CFI heeft om advies gevraagd. De VOS/ABB heeft positief geadviseerd. De heer 
Van Dijk vraagt of de andere organisaties voor bestuur en management hun advies al kunnen 
geven. 
 
Mevrouw Fijen mist in de vele bijlagen een degelijke kwantitatieve onderbouwing waaruit 
blijkt dat met name voor de voorgestelde uitbreidingen “theoretische leerweg” en “handel en 
verkoop” aan de stichtingsnorm wordt voldaan. De heer Van der Wende merkt op dat binnen 
een regionaal arrangement andere factoren een rol spelen en niet noodzakelijkerwijs aan de 
stichtingsnormen hoeft te worden voldaan. Hij is van mening dat een kwalitatief goed plan is 
opgesteld waarin ongedeeld vmbo door alle partijen belangrijk is gevonden. Dit is 
onderstreept met een samenwerkingsovereenkomst waarbij o.a. ook het mbo en bedrijfsleven 
participeren. Volgens de heer Van der Wende is het arrangement dat voorligt op dit moment 
het maximaal haalbare in de regio. De heer Van Dijk verwijst naar de beleidsregel “regionale 
arrangementen” en beaamt dat de kwantitatieve aspecten op onderdelen binnen een regionaal 
arrangement niet langer doorslaggevend hoeven te zijn. Het gaat toch veel meer om de 
integrale afweging. De regionale partners spelen daarbij een cruciale rol. Mevrouw Fijen zegt 
uiteindelijk over het totaal wel een positief advies uit te kunnen brengen maar het wel jammer 
te vinden dat er op onderdelen in uitbreiding van het onderwijsaanbod wordt voorzien terwijl 
dit misschien ook anders zou kunnen worden opgelost. Ook denkt zij dat de uitbreiding met 
handel en verkoop uitsluitend via het Plan van Scholen kan worden gerealiseerd.  Binnen de 
regio is immers nog geen handel en verkoop. De heer Mom geeft aan dat bij de afweging 
tussen kwalitatief en kwantitatief hij in dit specifieke geval de afspraken tussen de 
verschillende aktoren (verticaal) belangrijker vindt dan de onderbouwing in cijfers en derhalve 
positief adviseert. Wel maakt hij ook kritische kanttekeningen bij de voorgestelde 
uitbreidingen. De heer Luth zegt meer tijd nodig te hebben voor een definitief advies. 
De heer Van Dijk vraagt de BPCO binnen twee weken te adviseren. Hij merkt tot slot op dat 
bij een eventueel positief besluit de afdeling handel en verkoop inderdaad op het Plan van 
scholen zal moeten worden opgenomen als splitsing van een bestaande afdeling niet mogelijk 
is. Mevrouw Reijnen adviseert namens LNV positief op het arrangement Bergen op Zoom. 
  
Artikel 75 WVO 
2003-01 – Sgm. Oost/Zuid-Oost (ISA) te Amsterdam 
De provincie Noord-Holland heeft nog geen advies uitgebracht. Tussen de ISA en 
scholengemeenschap Bredero is nog overleg gaande. Vraag blijft hoe reëel de kans op een 
gezamenlijke nevenvestiging is. De provincie wil dat Cfi de aanvraag aanhoudt tot na de 
zomervakantie. De aanvraag heeft betrekking op 2004, dat hoeft dus geen probleem te zijn.  
De heer Mom merkt op dat de beoordeling voor een pc/rk nevenvestiging in IJburg moet 
plaatsvinden aan de hand van de directe meting Amsterdam. Dat is binnen de regio de 
afspraak. Dan is er onvoldoende potentieel volgens de heer Mom. De heer van Dijk merkt op 
dat hij een dergelijke afspraak nergens tegen komt in de stukken. Zonder afspraken op papier 
kan z.i. een schoolbestuur niet worden verplicht met een directe meting te werken als de 
indirecte meting een gunstiger resultaat geeft. De heer Van Dijk merkt op de aanvraag wel 
aan te willen houden tot na de zomervakantie als ISA daarmee instemt en als de verwachting 
is dat het overleg iets op zal leveren. Als dat niet zo is kan z.i. beter nu zo snel mogelijk een 
besluit op de aanvraag worden genomen. Afgesproken wordt dat de provincie nagaat of ISA 
instemt met uitstel van besluitvorming tot na de zomervakantie.  
 
2003-03 – Sgm. Ibn Ghaldoun te Rotterdam 
De heer Van Dijk meldt dat, gelet op het feit dat niet aan de criteria wordt voldaan voor de 
vorming van een dislocatie dan wel een nevenvestiging in Rotterdam-Noord de aanvraag zal 
worden afgewezen. 
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2003-10 – Einstein Lyceum/Penta College t.a.v. Albrandswaard 
De heer Van Dijk geft aan dat ook deze aanvraag voor de vorming van nevenvestiging voor 
deze twee scholen zal worden afgewezen omdat niet aan de getalscriteria wordt voldaan. De 
heer Luth merkt op dat hij dat jammer vindt. Het gaat hier immers alleen om een geldstroom 
uit het gemeentefonds die op de verkeerde plek terecht komt. Daarvoor wordt een oplossing 
gevraagd. Dat kan door de dislocatie om te zetten in een nevenvestiging. Hij wil hierover in 
het BOVO graag verder praten. 
 
2003-11 – Van Lodenstein College te Amersfoort – nevenvestiging Barneveld 
De heer Van Dijk heeft van Van Lodenstein en de VGS nieuwe berekeningen ontvangen 
waarbij wordt ingegaan op de bezwaren van de 3 pc-scholen in Barneveld  (o.a berekening 
BPCO). Ook over deze aanvraag wil de heer Van Dijk graag uiterlijk binnen twee weken een 
definitief advies. 
 
2003-22 – Praktijkschool West-Friesland - Spanbroek 
De heer Van Dijk informeert naar de stand van zaken. De provincie Noord-Holland heeft het 
advies opgeschort tot het overleg in de regio zou zijn afgerond. Mevrouw IJssel en de heer 
Van der Wende hebben van de heer de Jong geen nadere informatie ontvangen. De heer van 
Dijk verzoekt het definitieve advies van de provincie in ieder geval uiterlijk binnen twee weken 
aan Cfi te sturen. 
 
2003-26 – Sg. Nieuwediep - Den Helder  
Cfi heeft deze week van SAVO een brief ontvangen waarin staat dat de aanvraag in de 
huidige vorm gehandhaafd blijft. Er heeft overleg plaatsgevonden met AOC Clusius en de 
openbare scholengemeenschap Schagen. Verslagen zijn bijgevoegd. Tot een eensluidend 
standpunt heeft het in de regio in ieder geval niet geleid want de openbare 
scholengemeenschap Schagen heeft ook een brief gestuurd naar Cfi dat zij formeel bezwaar 
maken tegen goedkeuring van de aanvraag. Berekeningen zijn bijgevoegd waaruit moet blijken 
dat er sprake is van substantieel verlies voor deze school. Een kopie van de brieven wordt 
uitgedeeld aan de OPS-leden. Mw. IJssel merkt op dat er, zoals eerder in deze vergadering is 
gememoreerd, op 23 juni a.s. nog overleg in de regio plaatsvindt. De heer Van Dijk vraagt om 
ook over deze aanvraag uiterlijk binnen twee weken definitief advies uit brengen. De 
uitkomsten van het overleg van 23 juni kunnen daarbij worden meegenomen. 
 
5. en 6. W.v.t.t.k.  en rondvraag 
 
De heer Te Bos wil graag weten wie inhoudelijk contactpersoon is voor  Internationaal 
Georiënteerd  Onderwijs. De heer van Dijk verwijst naar de heer van Oijen van de directie VO 
die betrokken is geweest bij het opstellen van de beleidsregel. 
 
De heer Te Bos merkt op dat de brief die de minister aan de Kamer heeft gestuurd waarin de 
criteria voor Lwoo licenties worden genoemd  inhoudelijk  z.i. niet volledig overeenkomt met 
de mening van de organisaties voor bestuur en management zoals in het BOVO is besproken.  
De heer Van Dijk antwoordt dat hij zelf niet bij het laatste BOVO overleg is geweest. 
Hij zal dhr. Van der Lee of dhr. Van der Stelt van de directie VO vragen contact op te nemen 
met dhr.Te Bos . 
 
Mevrouwen Fijen vraagt of zij een exemplaar kan krijgen van de meest recente gegevens 
m.b.t. samenwerkingsverbanden VO/VSO. De heer Van Dijk zegt dit toe. Ook de overige 
OPS-leden zullen deze gegevens krijgen. 
 
Mevrouw Fijen informeert wanneer het nieuwe “scholenboek ILT2002 “ beschikbaar is. De 
heer Van Dijk antwoordt dat het scholenboek over ongeveer drie weken verschijnt.  
 
 



                         - 7 -  
 
De heer Mom informeert of de beschikking voor het regionaal arrangement Haaglanden al is 
verzonden. De heer Van Dijk antwoordt bevestigend. Mevrouw Reijnen vraagt of daarin ook 
de gemengde leerling voor het Wellant College en de aanvulling op de aanvraag van HSVO is 
goedgekeurd. De heer Van Dijk antwoordt opnieuw bevestigend. 
 
Mevrouw Fijen merkt op dat onderdelen in een regionaal arrangement soms rieken naar 
schoolstichting buiten de wet om. De heer Van Dijk antwoordt dat van schoolstichting buiten 
de wet om geen sprake is, de beleidsregel “regionale arrangementen” past binnen de huidige 
wetgeving. Voordat de beleidsregel regionale arrangementen is vastgesteld is uitgebreid met 
de Kamer overleg gevoerd. De gedachtegang achter een regionaal arrangement is versterking 
van het vmbo door middel van regionale samenwerkingsovereenkomsten waarbij onder een 
aantal voorwaarden lokale planningsvrijheid mogelijk is.  Dat vergt een andere benadering dan 
sec naar voornamelijk de kwantitatieve aspecten kijken van een individuele aanvraag.  
 
Mevrouw IJssel vraagt waar het volgende OPS zal worden gehouden. Zij herinnert de 
voorzitter aan de toezegging dat na de verhuizing van OCenW naar Den Haag het OPS 
voortaan in Den Haag zal worden gehouden. 
 
De voorzitter beaamt dit maar in verband met de start van de verhuizing van OCen W in 
september lijkt het hem raadzaam om het eerstkomende OPS nog in Zoetermeer te houden. 
   
De voorzitter besluit de vergadering met alle aanwezigen een prettige zomervakantie toe te 
wensen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


